



# PENGAKUAN JEMAAH HAJI

- 1 Penerimaan pendaftaran untuk menyertai perkhidmatan Pakej Haji Batuta Travel & Tours Sdn Bhd adalah tertakluk kepada Kuota Haji yang dikenakan oleh Kerajaan Arab Saudi ke atas negara Malaysia pada tahun semasa.
- 2 Sebagai jemaah yang mendaftar Pakej Haji, saya bersetuju bahawa Batuta Travel & Tours Sdn Bhd boleh menyimpan, memproses dan menggunakan Data Peribadi bagi tujuan menyediakan perkhidmatan, bahan pemasaran dan promosi produk Batuta Travel & Tours Sdn Bhd di Tanah Air dan Tanah Suci selaras dengan **Akta Perlindungan Data Peribadi 2010**.
- 3 Saya faham dan bersetuju, permohonan ini akan ditolak sekiranya Pendaftaran Haji saya di Batuta Travel & Tours Sdn Bhd tidak termasuk dalam Kuota Haji pada tahun semasa.
- 4 Batuta Travel & Tours Sdn Bhd tidak akan bertanggungjawab ke atas "Force Majeure", yang berlaku bukan dalam kawalan dan kuasa Batuta Travel & Tours Sdn Bhd. Melainkan dalam hal keingkar yang disengajakan, Batuta Travel & Tours tidak akan menanggung apa-apa liabiliti dan tidaklah bertanggungjawab membayar ganti rugi atas berkenaan dengan perkhidmatan operator di Tanah Suci yang di luar kawalan Batuta Travel & Tours.
- 5 Saya berjanji tidak akan mengambil apa-apa jenis dakwaan, tindakan, tuntutan, pampasan, atau gantirugi di atas sebarang kejadian yang melibatkan diri saya atau harta benda dan juga perkara-perkara berbangkit daripadanya termasuk apa jua jenis kemalangan samada melibatkan kerosakan atau kerugian tubuh badan, kehilangan, kelewatan, bencana alam termasuk banjir, kebakaran, rusuhan peperangan, ribut, gempa bumi, dan apa jua jenis kesusahan, ketidakselesaian dan seumpamanya yang dialami dalam masa menunaikan Haji termasuk perjalanan pergi dan balik.

## SYARAT-SYARAT MENARIK DIRI/PEMBATALAN

### Menarik Diri dari Mengikuti Pakej Haji Batuta Travel & Tours Sdn Bhd

📖 Bakal haji yang telah membuat pengesahan penerimaan tawaran perkhidmatan haji Pakej Haji Batuta Travel & Tours Sdn Bhd tidak dibenarkan untuk menarik diri atau menyertai Pakej Haji syarikat lain atau mengikuti kaedah TH – MUASSASAH.

📖 Bakal haji yang membatalkan pemergian menunaikan haji disebabkan masalah Kesihatan, Peribadi dan Kematian mestilah membuat surat rasmi pembatalan secara bertulis dan mendapat kelulusan daripada pihak pengurusan Batuta Travel & Tours Sdn Bhd.

Dengan ini, Saya mengesahkan bahawa saya telah membaca dan memahami semua maklumat dan syarat-syarat di dalam borang pendaftaran ini dan bersetuju untuk mengikuti pakej yang dikelolakan oleh Batuta Travel & Tours Sdn. Bhd.

Tandatangan \_\_\_\_\_

Tarikh \_\_\_\_\_